

## 展現專業知識 贏取終極大獎

Show your knowledge and Win the ultimate prize

## 上期批戰答案 Answer for Previous Challenge

## 挑戰 11 Challenge 11 2020/9/14 - 9/20

1. 澳門倫敦人門外將聳立倫敦著名景點「納爾遜紀念柱」, 請問誰是納爾遜?

The Famous London monument "Nelson's Column" will be standing outside the Londoner Macao. Who is Nelson?

- A. 英國海軍英雄 Navy Hero
- B. 英國. 前首相 Former Prime Minister
- C. 英國著名演員 Famous Actor
- 2. 豎立在澳門倫敦人外的「狩獵女神戴安娜」銅像, 與澳門巴黎人的「太陽神阿波羅」銅像於希臘神話 中是什麼關係?

According to Greek mythology, What is the relationship between "Diana the Huntress" statue at Londoner Macao and Sun God "Bassin D'Apollon" statue at Parisian Macao?

A.伴侶

Spouses

B.父女

Father & Daughter

C.兄妹

**Siblings** 

3. 澳門倫敦人將掛有世界名畫《粉紅少女》和《藍衣少年》複製品,請問原作現藏在哪裡?

Replicas of 2 world-famous painting "the Blue Boy" and "the Pinkie" will be displayed at the Londoner Macao. Where are the original artworks now?

A.美國亨廷頓藝術館

The Huntington Library in the U.S.

B.英國肯辛頓宮

Kensington Palace in London

C.英國西敏宮

Palace of Westminster in London

- 4. 請問英國大笨鐘多久響鐘一次? How often does the Big Ben chime?
- A. 每60分鐘

**Every 60 minutes** 

- B. 每30分鐘 Every 30 minutes
- C. 每15分鐘

**Every 15 minutes** 

5. 澳門倫敦人全天候的泰式酒吧餐廳「妙·泰」餐廳的設計呈現了什麼英國傳統經典建築?

An all-day bar and Thai restaurant in the Londoner Macao offers a relaxing ambience and an extensive Thai menu. What classic London architecture does it resemble?

## A. 馬廄

A classic London mews

B. 穀倉

A classic London barn

C. 舞廳

A classic London dance hall